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Årsmelding 
For 
Ungdomsutvalget 2001 
 
Utvalget har i perioden bestått av: 
Hans Sollid – formann 
Ingvar Brohaug 
Anders Steien 
Per Erik Eriksson  
? – varamedlem 
Utvalget har ikke hatt noen formelle møter, men har drøftet en del av sakene på tlf. eller når vi har 
møttes. 
 
Trening innendørs: 
Treninga startet opp på samme tid som i fjor 21. november. Det har vært trening innendørs hver 
tirsdag. I tillegg til et rikt stevnetilbud innendørs har flere rekrutteringsskyttere deltatt på laget i 
serieskytinga. Dette har gitt verdifull konkurransetrening samtidig som det å reise sammen med d 
voksne skytterne sikkert er både lærerikt og en inspirasjon for de yngre.  
 
Vi valgte å dele skytterne inn i  to grupper: 
1. Gruppe 1: Nybegynnerer med skyteskole – 6 skyttere ( tilbudet ble gitt til 10 skytttere) 
2. Gruppe 2: Rekr./e.rekr. som var aktive i fjor –10 skyttere 
Hovedinstruktører har vært Hans Sollid og Ingvar Brohaug med Eivind Løkken som hjelpeinstruktør. 
Vi har fordelt dette mellom oss på en slik måte at det var fint å leve med. 
Det er grunn til å framheve et meget godt samarbeide mellom instruktørene. 
I det hele tatt er det enkelt å drive rekrutteringsarbeid om vinteren basert på innendørsskyting. 
 

Trening utendørs 
Treningssituasjonen i sommer ble meget spesiell i og med at standplassen ble revet i forbindelse med 
arbeidene med den såkalte støypakka. Det viste seg at det var mulig å drive skyting under 
anleggsperioden, noe som Alvdalsbygg fortjener all honnør for. Allikevel har treningsframmøtet vært 
noe varierende. Noe usikkerhet i overgangen gammel/ny standplass skapte nok noe av grunnlaget for 
dette. Men treningstilbudet har vært der hele tida gjennom nesten hele sommeren slik at det har ikke 
manglet tilbud. 
Noen av våre faste skyttere har blitt litt borte, men det er grunn til å tro at de fleste vil komme tilbake 
nå i vinter. 
 
Som i fjor kan har vi sett at våre rekrutteringsskyttere har møtt opp på våre arrangement og vært der til 
stor nytte. Det arbeidet som disse skytterne og deres foresatte gjør på våre stevner skal vi ikke 
undervurdere. I tillegg synes også de foresatte at denne delen av skytterlagets virksomhet, er svært 
oppdragende. 
 
Enkelte skyttere har også vist at det faktisk er mulig å organisere og gjennomføre trening på egen 
hand, noe som viser at skytteren har den rette innstillinga og ambisjoner.  
 
Alt i alt kan en si at siger framover ikke har vært like stort og bredt i år, men vi har mange ting å glede 
oss over og siget vil så avgjort fortsette. 
 
Skyteskole  
Også i år har vi hatt skyteskole etter samme opplegg som tidligere. Vi startet opp like etter jul med et 
opplegg som gikk over 5 kvelder pluss obligatorisk deltakelse i ett felt og ett banestevne. 11 unge 
skyttere deltok. Meget dyktig instruktør har vært Bjørn Olav Frank. Etter fullført skyteskole fikk disse et 
tilbud om å være med de ordinære treningsgruppene utover sesongen. Dessverre ble nesten samtlige 
av disse borte ganske fort, og det var synd. Dette reiser også spørsmålet om utvalget av deltakere på 
skyteskolen er riktig lagt opp.  
I tillegg bør skyteskolen komme tidligere på vinteren slik at skyteskoleelever kan delta på 
innendørsstevnene utover etterjulsvinteren som et mer direkte oppfølgingstilbud.  
 
 
Geværsituasjonen: 
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Det har ikke vært gjort noen innkjøp av gevær i lagets regi, men flere og flere skyttere velger å skaffe 
seg sine egne våpen. Det er i utvikling som hilses med glede. Samtidig innser vi nødvendigheten av at 
Alvdal skytterlag til enhver tid har min fem rekruttrifler cal. 22 til disposisjon for sin 
rekrutteringsvirksomhet båre innendørs og utendørs. Lagsvåpen i cal 6.5 er ønskelig, men  
vanskeligere å forsvare ut fra rent økonomiske prioriteringer. 
Dagens våpen er lånt av HV og begynner å bli slitte. Det er derfor nødvendig å fornye disse våpnene. 
Ungdomsutvalget har satt opp en plan for å fornye disse våpnene over en treårsperiode. 
Det vil bli satset på en kombinasjon av Sauer og rekruttrifle av type Anschutz. Alvdal kommune har gitt 
dette prosjektet økonomisk støtte i 2001. 
 
Leasing:  
5 rekrutteringsskyttere har leasingavtale for Sauere. Ledige/ avsluttede leasingforhold bør 
overtas/erstattes av fortrinnsvis rekrutteringsskyttere. Vi bør allikevel oppfordre de som er aktuelle om 
å kjøpe framfor å lease. 
 
Resultater  
Her viser vi til hovedlagets årsmelding.  
Deltakerfordeling på lagets egne skytinger forteller en del: 

 2000 2001 2002 2003 

Kl. A R ER JR A R ER JR A R ER JR A R ER JR 

15 m 6 1 1 0 9 3 8 1         

Finfelt 6 4 2 1 4 1 5 1         

Bane 2 5 2 0 3 2 3 1         

Skogsløp 7 2 3 0 7 3 6 1         

 
 
350-klubben 
Geir Inge Steien skjøt 350 på Landsdelsstevnet på Tynset 9. Juni og ble lagets første medlem av 
denne eksklusive klubben. Geir Inge ble med dette den 11. Medlemmet fra Nord-Østerdal 
skyttersamlag i 350-klubben. Vi gratulerer Geir Inge med denne flotte prestasjonen ! 
 
 
Avslutning: 
Alt i alt har dette vært en god sesong for rekrutteringa innen Alvdal skytterlag. Vi har mislykkes i noe, 
men har lykkes i mye annet. Vi lever i et hardt konkurranseforhold til andre idretter som følger trender i 
tida. Samtidig er det viktig også for Alvdal skytterlag å framheve ønsket om allsidighet i aktivitetene i 
denne aldersperioden. 
 
Styret vil til slutt gratulere alle skytterne med resultatene i 2001. En spesiell gratulasjon går til Geir 
Inge Steien som har være en av samlagets beste i den meget harde klassa eldre rekrutt. Spesielt var 
hans andreplass etter omskyting på landsdelsstevnet bane på Tynset imponerende. Her skjøt han 
som nevnt 350. 
Det er all grunn til å gratulere alle de andre også med fine framgang og mange flotte prestasjoner 
 
Det er bare å minne om at det er bare en veg til sportslig suksess, nemlig hardt treningsarbeid over 
lang tid. Vi har en topp instruktør i Ingvar Brohaug og  vi har de nødvendige anlegg. Grunnlaget for 
fortsatt god og stø drift innen ungdomsutvalget skulle derfor være tilstede. 
 
Vi ønsker alle våre rekrutteringsskyttere lykke til med en ny begivenhetsrik sesong. 
 
Alvdal 06.11.01 
For ungdomsutvalget 
 
 
Hans Sollid – form. 


